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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:553 Problemen på Ystadbanan

Skånetrafiken har i dagarna meddelat att hastigheten på Ystadbanan kommer att 
sänkas i höjd med Svedala till följd av ett spårfel. Problemet kommer inte att 
avhjälpas förrän tidigast vecka 9. Det är inte första gången i närtid som detta 
händer. Under hösten 2023 drogs trafiken med förseningar till följd av problem 
med banvallen mellan Skurup och Lemmeströ. Dessa ständiga problem på 
Ystadbanan drabbar alla de som dagligen pendlar till och från sydöstra Skåne.

När regeringen tillträdde var bland det första som skedde på 
infrastrukturområdet att pengar till järnvägsunderhållet drogs in. Det är en 
prioritering som märks med tanke på de ständiga problem som finns på bland 
annat Ystadbanan.

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson är därför följande:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att tillse att de återkommande 
problemen på exempelvis Ystadbanan avhjälps?

………………………………………

Adrian Magnusson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-02
Besvaras senast
2024-02-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


